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I N T E R P E L A C J A  

w sprawie posadzenia 3 obiecanych drzew na ul. Czarnieckiego 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

jesienią 2021 roku Zarząd Dróg Miejskich usunął na ulicy Czarnieckiego 3 duże lipy. Według 

zapewnień ZDM zły stan fitosanitarny drzew przesądził o ich wycince. Wtedy też Rada Osiedla 

Wilda otrzymała zapewnienie, że nowe drzewa w miejsce wyciętych zostaną nasadzone 

wiosną 2022 roku. Potem termin ten został zmieniony na jesień i kolejną wiosnę. 

 

Ostatnie ustalenia z Zarządem Dróg Miejskich były takie, że lipy zostaną posadzone do końca 

kwietnia br. w ramach prac związanych z rewaloryzacją zieleni na ul. Czarnieckiego. Prace 

zostały zakończone, minęły 3 lata od wycinki, a drzew nadal nie ma. Mieszkańcy są 

zbulwersowani takim działaniem miejskiej jednostki, która nie dotrzymuje kolejnych 

obiecanych terminów w tak prostej kwestii, jaką jest nasadzenie 3 drzew. Ponadto rozjechane 

przez samochody misy drzew tworzą mało estetyczne klepiska i psują estetykę 

zrewitalizowanej częściowo ulicy.  

 

Zwracam się zatem do Pana Prezydenta o pilną interwencję w tej sprawie i zobligowanie ZDM 

do nasadzenia drzew teraz, a nie znowu „jesienią bądź przyszłą wiosną”. 
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